

AGENDA STYREMØTE –

NRK AVD. GJØVIK- LILLEHAMMER 21.6.2021



TID: 20:30

STED: Teams

Til stede: Marlen, May Britt, Hege, Malin, Arne, Linda

Frafall: Bente

SAKSNR.	SAK	KOMMENTAR	ANSVARLIG
21/21	Godkjenning av innkalling til styremøtet		Linda
22/21	INNKOMMET KORRESPONDANSE		
12.5	Fra Bente; info om friluftslivets uke	Vurderes fortløpende	Linda
14.5	Fra Bente: Korrespondanse vedr avlyst Club Show og WT pinsehelgen 2021		Erik avsluttet
20.5	Fra Bente: Høring av nye rallyregler		Malin legger ut på nettside, Linda sender mail
21.5	Fra Eva Pedersen: Oppdaterings kurs for ettersøksdommere og nye kandidater.	Ikke relevant	Linda
25.5	Henvendelse via hjemmeside ang ønske om valp		Erik svart ut
27.5	Fra SJK: Påminnelse frist jaktprøver		Videresendt jaktkomiteen, Hege svart ut
3.6	Fra Marianne: Referat fra ekstraordinert årsmøte.		Linda sender til Malin
7.6	Fra NKK: Sluttmelding av prøve REFNR : 20-21040		Hege
7.6	Fra Bente: Høring lydighetsprøver		Linda sender til Malin
8.6	Fra Deltaker.no: innbetalingsrapport		Hege
9.6	Fra NKK: Kreditnota		Hege

14.6	Fra NKK Innlandet: Bemanning til NKK Lillehammer 21-22 august 2021	Jobbe med å få inn til vår egen først	Linda
15.6	Fra Deltaker.no: innbetalingsrapport		Hege
23/21	Økonomi		Styrket økonomien den siste tiden på bakgrunn av avholdte kurs. Egenkapital pr nå ca 225 000.
17/21	Kurs, annonsering og etablering på deltaker.no - ansvarsfordeling videre		Hege følger opp deltaker.no.
18/21	Klubbhytte Gjøvik; Linda/ny leder ønsker bekreftelse fra flertall i styret at det er enighet i å bruke en vesentlig andel av egenkapitalen til klubbhytte og fremtidige kostnader. Det er foretatt ny besiktigelse av klubbhytten på Gjøvik.		Det bekreftes at området er undersøkt i samsvar med Gjøvik hundeklubb. Etter dette er det ikke en oppfatning av at det er stemt over kjøp av hytte, og det har vært innsigelser fra styremedlemmer om å kjøpe hytta tidligere. Styret har i dag stemt over kjøp av klubbhytte; 6 av 6 er imot å kjøpe klubbhytte. Begrunnelse for å ikke ønske kjøp av hytte er beliggenhet, omgivelser, kostnader for å få plassen i stand, innkjøpskostnad etc. Linda Snakker med Erik om videre gang.
23/21	Fellestreninger og planlegging av fellesaktivitet fremover		Fellestreninger: Miljøtreninger: May Britt og Hege har ansvaret –, vi ønsker i utgangspunktet ukentlige treninger, legge det ut på nettside. Linda sender over til Malin ang nettside.

			<p>Jakt: Styret står for fellestrening i sommer, jaktkomiteen kommer tilbake med dato for oppstart på høstens treninger og etterstreber trening annenhver uke. Linda sender jaktkomiteen mail.</p> <p>Utstillingstreninger: Forespør utstillingskomiteen, styret ønsker faste treninger.</p> <p>Lydighet/rally: Linda trekker i LP, og forsøker å få med flere som kan bidra på rally. Settes opp faste treninger annenhver uke fra høsten.</p> <p>Kurs: Hundens språk – Bakken hundesenter, Linda forespør Erik</p> <p>Aktiviseringskurs: Malin avholder og organiserer</p> <p>Oppfølgingskurs rally: Forespørre instruktør – May Britt</p> <p>Jaktkomiteen: sjekker flere oppfølgingskurs (hvertfall intro/nybegynner og BK), f.eks Per A Lier, Vibeke Birkeli, Hilde Ulvatne, Heidi Kvan etc.</p> <p>Utstilling: Linda sjekker med Kathrine Høvik.</p> <p>Blodspor: Forespørre Beate Næs og Annie Bråten, Malin tar kontakt.</p>
--	--	--	--

			<p>Malin/Linda: sjekker opp hverdagslydighet</p> <p>Smeller: Malin sjekker opp med Turid Hovland</p> <p>Linda sjekker med klubbens instruktører hva de kunne tenke seg å bidra med.</p>
24/21	Innspill fra jaktkomiteen: Ønsker om å kjøpe inn dummielauncher		<p>Forsøker å bygge opp aktiviteten og ser an behovet for launcher. Jaktkomiteen sjekker opp skriftlig pristilbud.</p>
25/21	Eventuelt		
	- sette opp høstens styremøtedatoer		Linda setter opp forslag, resten av styret gir tilbakemelding
	- treningsplass		<p>Margunn Tvedten har fint område for jakttraining og trening på bane, Kathrine Høvik har inngjerdet område og innendørs treningsplass. Styret kontakter de for å sjekke ut muligheter. Miljøtreninger kan avholdes flere steder og det jobbes mot å dekke et større område i regionen/avdelingen.</p>
	- trenger en webmaster til		Linda bidrar.

Moelv, 21.6.21

Linda Solberg